

7D5N | WINTER IN JAPAN

TOKYO | HAKONE | KAMAKURA | ENOSHIMA | MISHIMA

No Shopping Stop

7天5晚 | 冬季の日本 东京 | 箱根 | 镰仓 | 江之岛 | 三岛

无购物站

特別安排 Special Arrangement

温泉自助晚餐，超过70种食物与20种或以上的无限任饮酒水

Hot Spring Buffet Dinner more than 70 kinds of food + more than 20 kinds of unlimited free flow drinks

2晚 入住温泉酒店 2N stay in Onsen Resort

特別安排 Special Arrangement

特別安排 Special Arrangement

尽享东京购物乐趣
Enjoy Shopping in Tokyo

HIGHLIGHTS 特色行程

打卡圣地 POPULAR PHOTO SPOTS

- 体验搭乘日本伊豆观海列车，一起拥抱蔚蓝的海！
Izukyuko Line, enjoy train trip excellent at sea view.
- 尽享东京购物乐趣
Enjoy Shopping in Tokyo
- 三岛大吊桥
Mishima Sky Walk
- 玩雪乐
Snow Fun



LOVELY
VACATION

TOUR CODE:-7JWI-OD | UPDATED: 12JUL2024

第一天

吉隆坡国际机场 → 成田



M
O
B

- 机场集合办理登记手续，前往成田
- 接机后，入住酒店



第二天

成田 → 镰仓 → 江之岛 → 热海温泉



(B) (L) (D)

• 镰仓大佛

日本第2高青铜佛像！

• 江之岛弁财天仲见世通

两侧挤满了各种特色小吃以及海产品店，尽情的体验当地特色人情味。

• 青铜牌坊门

标志着日本神社圣地的入口。

• 镰仓高校前站

拍照打卡100年传统电车·江之电，这是《灌篮高手》电影拍摄地点，供您拍照留念！

• 享受日式温泉体验

第三天

热海温泉 → 伊豆 → 三岛温泉



(B) (L) (D)

• 城崎海岸

享受令人赞叹的自然之美与太平洋景致！

• 大室山（含缆车）

国家天然纪念物“大室山”在世界著名的日本稻米绿色指南中获得一星。

• 日本伊豆观海列车

沿着海岸线的伊豆观光列车，坐在可以眺望大海的位置，眼底尽收眼底。

• 修善寺

这是一座金碧辉煌的寺庙，一处温暖的泉水胜景，一处宁静祥和的环境。

• 三岛大吊桥

日本最长的步行吊桥，从长桥上可眺望骏河湾和富士山。

• 享受日式温泉体验

第四天

三岛温泉 → 箱根 → 东京



(B)

(L)

• 玩雪乐

以富士山为景，眼前眺望河口湖美景。尽情享受玩雪！

请注意，雪量、天气条件或季节因素可能会发生变化。

• 忍野八海

“八海”，是八个池塘，都很小，来源为富士山融化并经过80年过滤的雪水，为国家指定天然纪念物、名水百选、新富岳百景之一。

• 东京都政府大楼观景室

在这里您可以欣赏到城市的全景，从南观景台欣赏台场和远至富士山的美景。

• 新宿歌舞伎町

日本最大的红灯区，这里有多到数不清的餐厅、酒吧俱乐部、歌厅以及各式各样的红灯区场所。

• 新宿街头3D 广告墙呈现逼真影像。

• 东急歌舞伎町塔

新宿最新地标！大受瞩目超高楼！

第五天

东京自由购物

全日自由活动，闲游美丽又繁华的城市。



(B)

• 秋叶原

带你走进日本动漫圣地，流行次文化圣地而吸引着无数人潮。

• 原宿

探索原宿的流行文化和卡哇伊时尚。

• 哈利波特影城

全球最大、亚洲第一座华纳兄弟哈利波特影城。（门票自费）

• 银座豪华商业大街

东京最顶级的购物区，更是世界三大购物街之一，与伦敦牛津街、纽约第五大道齐名。

• 迪斯尼主题乐园。（门票自费）

第六天

东京 → 成田 → 吉隆坡



(B)

(L)

• 筑地市场

可以尽情的享受购物以及美食。

• 浅草寺

建于7世纪的佛庙，其象征是风雷神门，上面挂着写有雷门两个字的大红灯笼，这里每天都有前来拜访的观光客，终年熙熙攘攘。

• 仲见通小商品街

是从雷门前前往浅草寺的参拜道也是日本最古老的商店街之一。道路两旁布满了百余家店铺，出售各种各样的土特产、食品和纪念品，非常热闹。

• 奥特莱斯

有100多种国际品牌的商品在此销售！

• 集合前往机场乘搭飞机飞返吉隆坡。把日本美好的回忆带回家

第七天

吉隆坡



(B)

(L)

- 结束美好的旅程

KUALA LUMPUR → TOKYO

DAY 1

KUALA LUMPUR → TOKYO



M
O
B

- Depart from Kuala Lumpur International Airport to Tokyo, Japan.
- Upon arrival, check in hotel.

DAY 2

TOKYO → KAMAKURA → ENOSHIMA
→ ATAMI ONSEN



B L D

- Great Buddha

Large bronze Buddha Statue.

- Benzaiten Nakamise Dori Street

Full of small stores and restaurants where you can find small souvenirs or taste Japanese street food, including local seafood, ice cream or beer.

- Bronze Torii Gate

Marking the entrance to the sacred precincts of a Shintō shrine in Japan.

- Kamakurakōkō-Mae Station

Photostop Enoshima Electric Railway, Familiarly known as Enoden, has 100 years of history.

- Enjoy a Japanese onsen bath!



DAY 3

ATAMI ONSEN → IZU → MISHIMA ONSEN



B L D

- Jogasaki Coast

A beautiful section of coastline along the Izu Peninsula's eastern coast, it offering beautiful views of the jagged cliffs and stone formations that hug the coast.

- Mt. Omuro (include ropeway)

You can still feel the power of volcanic activity.

- Izukyuko Line

Please enjoy train trip excellent at sea view.

- Shuzenji

A gorgeous temple and onsen spot in the heart of Izu.

- Mishima Sky Walk

A picturesque scenery spot where you can see Mt. Fuji from a gigantic suspension bridge.

- Enjoy a Japanese onsen bath!

DAY 4

MISHIMA ONSEN → HAKONE → TOKYO



B L

- Snow Fun

Enjoy snow fun just right in front of Mt. Fuji.

Snow conditions area subject to weather or season change.

- Oshino Hakkai

A series of eight ponds fed by Mt. Fuji's underground reservoir.

- Owakudani Hell Valley

You can still feel the power of volcanic activity.

- Lake Ashi (include Pirate Ship)

It was formed in the caldera of Mount Hakone after the volcano's eruption about 3000 years ago. Today it is the symbol of Hakone with the famous Mt. Fuji at the background.

- Tokyo Metropolitan Government Building Observation Room

Where you can get good panoramic views of the city.

- Shinjuku Kabukicho

One of the best known entertainment and red-light district in Japan.

- Tokyo's massive high-tech 3D billboards.

- Tokyo Kabukicho Tower

The New Icon of Shinjuku!

Tokyo Orientation Day

"Whole day free on your own leisure to explore the bustling city."



B

- Akihabara

Japan's pop culture paradise!

- Harajuku

Styling by Fanatic Tokyo w/ Vintage, Hysteric Glamour, Moschino & Handmade Items.

- The Making of Harry Potter

Visit the largest indoor Harry Potter attraction in the world and the first Warner Bros. Studio Tour in Asia!
(entrance own expenses)

- Ginza Deluxe Street

Tokyo's most famous up market shopping ,dining and entertainment district.

- Tokyo Disneyland Theme Park

Entrance own expenses

DAY 6

TOKYO → NARITA → KUALA LUMPUR



B L

- Tsukiji Outer Market

Japan's "Food Town," where one can encounter all kinds of traditional Japanese foods.

- Sensoji Temple

Also known as Asakusa Kannon Temple, it is named after the 'Kannon' - Goddess of Mercy.

- Nakamise-dori Street

It is also one of the oldest shopping streets in Japan. There are more than 100 stores on both sides of the road, selling a variety of local specialties, food and souvenirs.

- Premium Outlet

Branded goods

- We bid farewell and bring home only wonderful memories in Japan !

DAY 7

KUALA LUMPUR



M
O
B

- Arrival home sweet home and end the tour.

航班详情 FLIGHT INFO

OD 870	KUL	NRT	1245	2050
OD 871	NRT	KUL	2150	0420+1

酒店详情 HOTEL INFO

当地3-4星住宿星级 (最后确认于同级酒店为准)

Hotel based on local 3-4 star (Final confirmation on similar standard)

NARITA

成田国际花园饭店 或同级
Narita International
Garden Hotel or similar

ATAMI ONSEN

新富士屋温泉酒店 或同级
New Fujiya Onsen
Resort or similar

MISHIMA ONSEN

大仁温泉酒店 或同级
Ohito Onsen Hotel or
similar

TOKYO

海亚那饭店东京西葛西 或
同级
Henn na Hotel Tokyo
Nishikasai or similar



TERMS & CONDITIONS

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Purchase of travel insurance is highly advisable.
6. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
7. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
8. The English version of itinerary shall prevail.

条款与条件

1. 行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排，将可能 因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
6. 行程表附上的照片仅供参考。
7. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
8. 行程最终将以英文版本为准